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PROTOKOLS 
Talsos 

 

2025. gada 15. janvārī  Nr. 1 

 

Sēde sasaukta plkst. 13.00 

Sēdi atklāj plkst. 13.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs – Andis Āboliņš – pašvaldības domes priekšsēdētājs 

Protokolētāja – Inga Koha–Kurovska – Administratīvā departamenta dokumentu vadības 

nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 17 deputāti:  

Andis Āboliņš 

Antra Grūbe (pievienojas plkst. 14.09) 

Eva Kārkliņa  

Sandra Pētersone (iziet plkst. 14.02, pievienojas plkst. 14.08; pēc pārtraukuma plkst. 14.51 

pievienojas 14.52) 

Ainis Stūrmanis (Zoom videokonferenču platformā; pēc pārtraukuma plkst. 14.51 pievienojas 

14.52; nav redzams no plkst. 14.55 līdz plkst. 14.56) 

Dainis Karols (iziet plkst. 14.14) 

Andra Grīvāne-Bārda  

Juzefa Kļava   

Almants Kalniņš 

Oļegs Solovjovs (pievienojas plkst. 13.03; pēc pārtraukuma plkst.14.51 pievienojas 

plkst. 14.53; aiziet plkst. 15.50) 

Lauris Pīlēģis  

Māris Rozenbergs  

Gaidis Bērziņš (Zoom videokonferenču platformā nav redzams no plkst. 14.57 līdz plkst. 15.09; 

pēc pārtaukuma plks. 16.05 pievienojas plkst. 16.07) 

Aldis Pinkens  

Gundars Sebris (pievienojas plkst. 13.01) 

Ilva Norenberga 

Kalvis Kalniņš (Zoom videokonferenču platformā nav redzams no plkst. 15.06 līdz plkst. 15.07) 

 

 



Sēdē nepiedalās 2 deputāti: 

Andis Astrātovs 

Ieva Brūna–Labāne  

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki: 

Agris Rozenfelds – pašvaldības izpilddirektors  

Lita Rollande – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos 

Valdis Bārda – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos 

Marta Rake-Lasmane – Administratīvā departamenta sabiedrisko attiecību nodaļas vecākā 

sabiedrisko attiecību speciāliste 

Diāna Tabulēvica – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta 

vadītāja 

Kristīne Riekstiņa–Sniedziņa – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības 

departamenta iepirkumu nodaļas vadītāja 

Inga Purviņa – Administratīvā departamenta vadītāja 

Inga Koha–Kurovska – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas vecākā 

lietvede 

Aija Šprunka – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas vecākā lietvede 

Roberts Ķēniņš – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas informācijas sistēmas 

attīstības speciālists 

 

Citi: 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

  

Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

Andis Āboliņš iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

DARBA KĀRTĪBA: 

Lemjošā daļa 

1. Par iekšējiem noteikumiem “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 2023.gada 

28.septembra iekšējos noteikumos Nr.6 “Pašvaldības administrācijas amatpersonu 

(darbinieku) atlīdzības noteikumi””. 

2. Par iepirkuma līgumu slēgšanu ar AS “Virši - A”. 

3. Par iepirkumu līgumu “Talsu novada pašvaldības ielu un ceļu ikdienas uzturēšanas darbi 

ziemas sezonā ” slēgšanu ar pakalpojuma sniedzējiem. 

 

1.§ 

Par iekšējiem noteikumiem “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 2023.gada 

28.septembra iekšējos noteikumos Nr.6 “Pašvaldības administrācijas amatpersonu 

(darbinieku) atlīdzības noteikumi”” 

A. Āboliņš, D. Tabulēvica, L. Pīlēģis, L. Rollande, A. Pinkens, D. Karols, J. Kļava, 

S. Pētersone 

 

Plkst. 13.01 pievienojas G. Sebris 

Ziņo D. Tabulēvica, ka ar Ministru kabineta 2024. gada 27. augusta sēdes lēmumu 

noteikts ierobežojums 2025. gada atlīdzības fonda pieaugumam, kas ir ne vairāk kā 2,6% 

apmērā pret 2024. gada aktualizēto plānu uz 31. jūliju un nepalielināt kopējo amata vietu skaitu 

publiskajā sektorā. Lēmums tiek attiecināts uz publisko pārvaldi, tai skaitā pašvaldībām. 



Pašvaldībām ir tiesības noteikt izņēmumus, ja tiek pieņemts attiecīgs domes lēmums, kas 

pamato izņēmumu. Starp Ministru kabinetu un Latvijas Pašvaldību savienību noslēgta 

vienošanās un domstarpību protokols par 2025. gada budžetu un budžeta ietvaru 

2025.– 2027. gadam, kurš nosaka, ka pašvaldības 2025. gadā aprēķinot atlīdzības fonda 

pieaugumu 2,6% apmērā neiekļauj finansējumu pedagogu atalgojumam 2024. gadā un 

2025.gadā, un minimālās algas izmaiņas datus ņemot pret 2024. gada aktualizēto plānu uz 

30. septembri. Nosacījumi par 2,6% atlīdzības pieaugumu attiecas uz pašvaldību darbiniekiem, 

par kuru atlīdzību lemj dome. No 2025.gada 1.janvāra minimālā mēneša darba alga normālā 

darba laika ietvaros ir 740 EUR. Lai ierobežotu ar atlīdzību saistītos izdevumus un ievērotu 

atlīdzības fonda pieaugumu ne vairāk kā par 2,6%, kā arī ņemot vērā minimālās mēneša darba 

alga pieaugumu, sagatavots iekšējo noteikumu projekts. Lēmumprojekts paredz apstiprināt 

iekšējo noteikumu projektu grozījumus.  

Plkst. 13.03 pievienojas O. Solovjovs 

L. Pīlēģis jautā, kas notiek ar pašvaldības finansējumu skolotājiem? 

L. Rollande atbild, ka pašvaldības finansējums skolotājiem pēc Ministru kabineta 

noteikumiem tiek palielināts par 2,6%. 

Starp A. Pinkenu, D. Tabulēvicu un L. Rollandi notiek diskusija par pedagogu 

atalgojuma palielināšanu par 2,6%. 

A. Pinkens jautā, kādēļ netiek skatīti decembra Finanšu komitejas sēdē skatītie darba 

samaksas noteikumi? 

D. Tabulēvica atbild, ka pēc decembra Finanšu komitejas sēdes, tika secināts, ka 

pašvaldība nevar atļauties darbiniekiem pacelt atalgojumu, ko nosaka jaunā piecu pakāpju 

sistēma. Tika pieņemts lēmums nevirzīt jaunus saistošos noteikumus, bet ņemot vērā izteiktos 

iebildumus un priekšlikumus veikt izmaiņas. 

A. Pinkens jautā, vai pareizi, ka algu fondā ietilpts uzņēmuma līgumi un pie darbinieku 

atalgojuma 2,6% pieauguma tiek iekļauti uzņēmuma līguma darbinieki? 

Starp A. Pinkenu, D. Tabulēvicu un L. Rollandi notiek diskusija par izmaiņām algu 

fondā. 

D. Tabulēvica atbild, ka informāciju precizēs un sniegs atbildi. 

A. Pinkens jautā, pēc kādiem secinājumiem tika veiktas izmaiņas 76. punkta 

apakšpunktu  noteikumos? 

D. Tabulēvica atbild, 76. punkta apakšpunktu noteikumi ir spēkā līdz 2025. gada 

28. februārim. Lai nepasliktinātu pašvaldības finanšu stāvokli, tiek piedāvāts 76. punkta 

apakšpunktu ierobežojumus pagarināt līdz 2026. gada februārim. 

A. Pinkens lūdz, lai pagaidu risinājumu 76. punkta apakšpunktus pagarinātu vēl uz 

gadu, līdz balsošanai sagatavot informāciju, kāda ietekme finanšu ziņā ir katram punktam.  

Starp A. Pinkenu, D. Tabulēvicu un L. Rollandi notiek diskusija par 76. punkta 

apakšpunktiem. 

L. Rollande informē, ka informācija par finanšu ietekmi tiks sagatavota. 

A. Pinkens jautā, kā tiks noteikta atlīdzība darbiniekiem? 

D. Tabulēvica skaidro, kas tiek ņemts vērā nosakot darba algu darbiniekam.  

Starp A. Pinkenu un D. Tabulēvicu notiek diskusija par darbinieku novērtēšanu un 

darba algas noteikumiem. 

D. Karola viedoklis, darbinieku novērtēšana nav vienīgais motivējošais faktors, lai 

darbinieks labi veiktu savus amata pienākumus. Šobrīd pašvaldībai ir ierobežojumi finansēs un 

atverot visus bonusus, un piemaksas radīsies situācija, ka iespējams nāksies likvidēt kādas 

amata vietas. Sagatavotais lēmumprojekts iespējams dos cerību, ka situācija 2026. gadā būs 

labāka. 

Plkst. 14.02 iziet S. Pētersone 

 A. Pinkens jautā, ja nepieciešams taupīt finanses, kādēļ netiek skatīti Domes vadību 

un deputātu darba samaksas noteikumi?  



D. Karola viedoklis, piekrīt, ka vadībai un izpildvarai atalgojums netiek palielināts un 

tiek saglabātas esošās algas. 

A. Pinkens jautā, vai pirms budžeta apstiprināšanas, tiks pieņemti grozījumi 

noteikumos, kas nosaka deputātu un Domes vadības darba samaksu? 

D. Karols atbild, ka konkrētu datumu, kad tas tiks izdarīts nevar pateikt. Savu viedokli 

pauda un ja deputāti piekrīt izteiktajam, tad izpildvara virzīs minētos noteikumus. 

A. Pinkens aicina, Domes priekšsēdētāju, janvāra domes sēdē, pirms budžeta 

pieņemšanas, solidarizēties ar pārējiem darbiniekiem un iesaldēt savas darba algas, kas bija līdz 

31.12.2024. 

Plkst. 14.08 pievienojas S. Pētersone 

Plkst. 14.09 pievienojas A. Grūbe 

A. Pinkens jautā, kādi noteikumi darbiniekiem, kas darba attiecības uzsākuši no 

01.10.2024. līdz 31.12.2024.? 

Starp A. Pinkenu un D. Tabulēvicu notiek diskusija par noteikumiem darbiniekiem, 

kas uzsākušas darba attiecības ar 2025. janvāri. 

Plkst. 14.14 iziet D. Karols 

Starp A. Pinkenu un D. Tabulēvicu notiek diskusija par valstī noteikto minimālo 

mēnešalgu 740 EUR un mēnešalgu grupām. 

A. Pinkens jautā, kādēļ darbiniekam, kuram ir noteikta 4. mēnešalgu grupa, atalgojums 

šobrīd ir tāds pats, kā minimālā mēnešalga –740 EUR? Kādēļ darbiniekiem no 1. līdz 4. 

mēnešalgu grupai ir līdzvērtīgas algas? 

A. Āboliņš piekrīt, ka tabula jāpārstrādā. Darba grupa pārskatīs un koriģēs 

noteikumus. 

A. Pinkens lūdz, izskatīt un rast risinājumu pie situācijas,  ka augstāk kvalificēta 

darbinieka atalgojums ir lielāks nekā  minimālā alga. 

A. Āboliņš ierosina izsludināt sēdes pārtraukumu, lai izpildvara var sagatavot atbildes 

uz jautājumiem. 

 

Plkst. 14.27 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 14.51 sēde turpinās 

 

L. Rollande un D. Tabulēvica sniedz informāciju, par finanšu ietekmi uz 76. punkta 

apakšpunktiem. 

Notiek diskusija saistībā ar sniegto informāciju uz finanšu ietekmi. 

Plkst. 14.52 pievienojas S. Pētersone 

Plkst. 14.53 pievienojas A. Stūrmanis 

Plkst. 14.53 pievienojas O. Solovjovs 

Plkst. 14.57 nav redzams G. Bērziņš 

A. Pinkens jautā, kāds ir plāns, lai sasniegtu atlīdzības likumā noteikto slieksni 

2027. gada 1. janvārī? 

L. Rollande atbild, plānots izstrādāt jaunus atlīdzības noteikumus, vai veikt 

grozījumus esošajos. 

J. Kļavas viedoklis, ņemot vērā minimālās algas pieaugumu, nepieciešams pārskatīt 

un veikt korekciju 1.  – 6. mēnešalgu grupām. 

Plkst. 15.06 nav redzams K. Kalniņš 

Plkst. 15.07 pievienojas K. Kalniņš 

D. Karols atbild, ka plāns, kā tiks sasniegts slieksnis 2027. gada 1. janvārī šobrīd nav 

zināms. Minimālo sliekšņu sasniegšana varētu tikt pārskatīta, jo situācija, ka ir risks nesasniegt 

visās kategorijās minimālo atalgojuma slieksni līdz 2027. gadam ir daudzās pašvaldībās. 

Plkst. 15.09 pievienojas G. Bērziņš 

A. Pinkens jautā, uz kādiem nosacījumiem darbinieki veic darba pienākumus uz 

šodienu [15.01.2025.]? 



D. Tabulēvica atbild, iestāžu vadītāji un darbinieki ir informēti par minimālās algas 

izmaiņām. Pēc lēmuma pieņemšanas tiks sagatavotas un izsūtītas vienošanās. 

D. Tabulēvica izsaka priekšlikumu veikt lēmumprojektā redakcionālu precizējumu.  

S. Pētersone, jautā, vai pastāv iespēja pagarināt atvaļinājuma kompensācijas 

neizmaksāšanu līdz 2026. gada 28. februārim? 

D. Tabulēvica atbild, lai ievērotu vienlīdzības principu un pēc sarunām ar Valsts 

kanceleju – šādu variantu neiesaka iekļaut. 

D. Karols jautā, vai lēmumprojekta versija paredz, ka atalgojums nevienam 

darbiniekam nesamazināsies?  

D. Tabulēvica atbild, nesamazināsies. 

J. Kļavas priekšlikums, no 1. līdz 6. mēnešalgu grupai no 1. janvāra jānosaka 

mēnešalga, ņemot vērā minimālo mēnešalgu un Valsts un pašvaldības institūciju amatpersonu 

un darbinieku atlīdzības likuma 3. pielikumā noteiktos koeficientus. 

A. Pinkena viedoklis, jautājuma izskatīšana ir sasteigta un lēmumprojekts nav tādā 

gatavības pakāpē, lai par to balsotu. Jautājums jāsagatavo tā, lai  par to var nobalsot.  

S. Pētersones viedoklis, šobrīd jautājums no finanšu daļas nav sagatavots pilnīgi. 

Svarīgi budžetā nofiksēt atlīdzības fondu, bet šobrīd nevajag pieņemt pārsteidzīgus lēmumus. 

Šobrīd lēmums jāatliek.  

A. Pinkens aicina A. Āboliņu izteikt priekšlikumu atlikt jautājuma izskatīšanu. 

J. Kļavas viedoklis, atlikt lēmumprojekta tālāku skatīšanu, jo mēnešalgu pakāpes 

noteiktas neprecīzi. Nepieciešams veikt papildus aprēķinus, lai noskaidrotu kāda ietekme uz 

budžetu. 

 

Plkst. 15.50 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 16.05 sēde turpinās 

 

A. Āboliņš informē, ka konsultējoties ar kolēģiem vienojās, ka šobrīd jautājums tālāk 

netiek virzīts un izsaka priekšlikumu – jautājumu izslēgt no darba kārtības. 

A. Pinkena viedoklis, piekrīt priekšlikumam – atlikt lēmumprojekta izskatīšanu un 

lūdz, līdz nākamajai reizei atrisināt šodien atklātās problēmas un sniegt pamatojumus 

grozījumiem. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par priekšlikumu.  

“Izslēgt jautājuma “Par iekšējiem noteikumiem “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 

2023.gada 28.septembra iekšējos noteikumos Nr.6 “Pašvaldības administrācijas amatpersonu 

(darbinieku) atlīdzības noteikumi”” tālāku izskatīšanu un izslēgt no darba kārtības” 

 

Plkst. 16.07 pievienojas G. Bērziņš 

[Balsojums notiek paceļot roku] 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR” -  

16 (Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

 



2.§ 

Par iepirkuma līgumu slēgšanu ar AS “Virši - A” 

A. Āboliņš, V. Bārda, A. Stūrmanis, A. Pinkens 

 

Ziņo V. Bārda, ka elektronisko iepirkumu sistēmas Talsu novada pašvaldības profilā 

un Iepirkumu uzraudzības biroja tīmekļvietnē no 2024. gada 3. novembra līdz 2024. gada 

2. decembrim tika izsludināta iepirkuma procedūra par “Degvielas iegāde Talsu novada 

pašvaldības un tās iestāžu vajadzībām”. Saskaņā ar iepirkuma nolikuma nosacījumiem līgumu 

izpildes termiņš ir 24 mēneši no līgumu noslēgšanas dienas. Pašvaldības Iepirkumu komisija 

2024. gada 17. decembrī pieņēma lēmumu par tiesībām slēgt iepirkuma līgumu ar pakalpojuma 

sniedzēju AS “Virši – A” par kopējo summu 771 907,40 EUR. Lemt par iepirkuma līguma 

slēgšanu ar AS “Virši – A” par degvielas iegādi Talsu novada pašvaldības un tās iestāžu 

vajadzībām uz laiku līdz 24 mēnešiem, izdevumus sedzot no Talsu novada pašvaldības budžeta 

līdzekļiem.  

Jautājumus uzdod A. Stūrmanis, A. Pinkens. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 1 “Par iepirkuma līgumu slēgšanu ar AS “Virši - A””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

3.§ 

Par iepirkumu līgumu “Talsu novada pašvaldības ielu un ceļu ikdienas uzturēšanas 

darbi ziemas sezonā ” slēgšanu ar pakalpojuma sniedzējiem 

A. Āboliņš, V. Bārda, D. Karols, J. Kļava, K. Riekstiņa-Sniedziņa 

 

Ziņo V. Bārda, ka no 2024. gada 7.novembra līdz 2024. gada 9. decembrim tika izsludināta 

iepirkuma procedūra “Talsu novada pašvaldības ielu un ceļu ikdienas uzturēšanas darbi ziemas 

sezonā”, kas sadalīta divdesmit septiņās daļās. Līguma izpildes termiņš ir 24. mēneši. Provizoriskā 

kopējā summa par pakalpojumiem sastāda 689 292,38 EUR, kas atkarīga no tā, cik bieži nepieciešams 

pakalpojums. 

D. Karols jautā, vai izmaksas par pakalpojumiem salīdzinājumā ar iepriekšējiem gadiem 

augušas? 

V. Bārda atbild, ka šāda analīze nav veikta un informāciju nevar sniegt. 

J. Kļava jautā, ja iepirkuma komisija lēmumu pieņēma 13.12.2024., kādēļ jautājums 

netika skatīts decembrī? Līdzšinējie ziemas ceļu darba līgumi ir beigušies, kā tiks risināta 

situācija? Vai nebūs finanšu disciplīnas pārkāpums? 

V. Bārda atbild, jautājums netika skatīts 19.12.2024. Domes sēdē, jo bija jāgaida 

pārsūdzības laiks.  

 K. Riekstiņa-Sniedziņa atbild, lai nodrošinātu pakalpojuma tika rasts pagaidu 

risinājums. Tika veikta sarunu procedūra un noslēgti līgumi par īstermiņa risinājumu. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu.  



Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 2 “Par iepirkumu līgumu “Talsu novada pašvaldības ielu un ceļu ikdienas 

uzturēšanas darbi ziemas sezonā” slēgšanu ar pakalpojuma sniedzējiem”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

Sēde slēgta plkst. 16.26 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Andis Āboliņš 

Parakstīts 22.01.2025 

 

Protokolētāja (paraksts*) Inga Koha-Kurovska 

Parakstīts 22.01.2025. 

 

 

 

*ŠIS DOKUMENTS IR PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 

PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


